
 

 

GEMEENTERAAD 

AGENDA MAANDAG 3 JUNI 2013 

1 Openbare zitting 

1 + 2 + 3 + 4 + 5 + 6 
Verschillende intercommunale verenigingen organiseren in juni een Algemene Vergadering. Zij vragen telkens om 
inname van standpunten over de dagorde en aanduiding van een volmachtdrager en plaatsvervangend 
volmachtdrager. 
- Cipal op 14 juni 
- Pidpa op 17 juni 
- IVCA op 20 juni 
- Iveka op 25 juni 
- IKA op 25 juni 
Voor Pidpa wordt ook gevraagd een vertegenwoordiger aan te duiden in het A-adviescomité. Bovendien neemt 
Hannes Anaf ontslag als bestuurder in de Raad van Bestuur van Pidpa. Ook hiervoor moet een nieuwe kandidaat-
bestuurder worden aangeduid. 
  
7. 
De Gemeentelijke Holding nv – in vereffening vraagt ook om een vertegenwoordiger aan te duiden om hun 
Algemene Vergadering van 26 juni 2013 bij te wonen. 
  
8. 
Tenslotte verzoekt het Vlaams Innovatiecentrum voor Grafische Communicatie vzw om een vertegenwoordiger in 
de Algemene Vergadering en een waarnemend vertegenwoordiger in de Raad van Bestuur aan te duiden. 
  
9. 
Het verslag van de accountant en de jaarrekening 2012 van het Samenwerkingsverband Stadsregio Turnhout ligt 
ter goedkeuring voor. 
  
10. 
De gemeenteraad wordt gevraagd een gedeelte van de lopende pacht binnen het BPA Leemshoeve stop te zetten. 
Met het BPA Leemshoeve werd door stad Turnhout een langetermijnvisie opgemaakt voor de betreffende gronden. 
In de destijds opgemaakte motiveringsnota werd de stedelijke behoefte aan bijkomende sportterreinen reeds 
aangetoond en werd voorzien dat het noordoostelijk deel van de zones bestemd voor sport, spel en recreatie in 
een tweede fase zoud aangelegd worden. Het betreffende structuurplan opgemaakt door IOK geeft een mogelijke 
inrichting ervan aan; het BPA legt de begrenzing van de zone vast. 
Door de groei van de stad (38 500 inwoners eind jaren ’90 versus 42 000 inwoners in 2013) en de veranderende 
maatschappelijke tendens waarbij sport en ontspanning steeds belangrijker wordt, is er een duidelijke nood aan 
sportterreinen. Dit wordt tevens bevestigd door het advies van de sportdienst. De behoefte om de bestemming van 
het BPA Leemshoeve volledig te realiseren, is dan ook groot. 
Volgens de pachtwet van 4 november 1969, §3, art. 7 kan de verpachter bij het verstrijken van elke pachtperiode 
een einde maken aan de pacht, indien hij van een ernstige reden doet blijken. 
Als ernstige reden kan worden aanvaard: 9° de aanwending van percelen voor doeleinden van algemeen belang 
door een openbaar bestuur of een publiekrechtelijke rechtspersoon. 
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11. 
Op 4 juni 2004 werd door het Gewestelijk Ruimtelijk Uitvoeringsplan ‘Afbakening regionaalstedelijk gebied 
Turnhout’ goedgekeurd. Hierdoor werden in de omgeving van de Nieuwe Kaai en Station zones met als 
bestemming bedrijvigheid omgevormd tot stedelijk woongebied of stationsomgeving (zone voor bewoning en 
bezoekersintensieve activiteiten). Naast de omgevormde zones blijven er in de omgeving van Nieuwe Kaai en het 
Station op het gewestplan nog restpercelen over met als bestemming zone voor milieubelastende industrie en 
KMO-zone. Deze zonering is in deze omgeving achterhaald. Een herbestemming dringt zich op om meer gewenste 
ontwikkelingen mogelijk te maken en anderzijds feitelijke toestanden in overeenstemming te brengen met hun 
bestemming bv. pleinen, straten en jaagpaden met als bestemming bedrijvigheid. 
Daarnaast ligt er ten oosten van de Nieuwe Kaai een KMO-zone, bekend als Hertoginnedal. Deze zone mag haar 
economische bestemming blijven houden, maar de gewestplanbestemming KMO-zone is te rigide, er moet hier 
plaats zijn voor een meer flexibele economische invulling die meer bij een stedelijke omgeving past (bv. winkels 
met atelier, groothandels met verkoopfunctie, recreatie-economie (bv. fitness, binnenspeeltuin)). 
Om deze herbestemmingen te realiseren, is de opmaak van een ruimtelijk uitvoeringsplan met bijhorende plan-
MER-screening nodig. 
De gemeenteraad wordt gevraagd het definitief voorontwerp GemRUP ‘Omgeving Nieuwe Kaai’ voorlopig vast te 
stellen. 
  
12. 
3 aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg liggen ter 
goedkeuring voor: 
a) de Boomgaardstraat naar aanleiding van de invoering van een stilstaan- en parkeerverbod ter hoogte van de 

bushalte aan de Boomgaardstraat 
b) de Rubensstraat naar aanleiding van de aanpassingen van de voorrangs- en parkeerregeling 
c) de Papenbruggestraat naar aanleiding van de gewijzigde voorrangsregel 
  
13. 
De gemeenteraad wordt gevraagd gunstig advies te verlenen over de jaarrekening 2012 van volgende kerkraden: 
a) Sint Pieter 
b) Heilig Kruis 
c) Heilig Hart 
d) O.L.V. Middelares 
e) O.L.V. Zevendonk 
f) Blijde Boodschap 
g) Pinksterkerk 
h) Goddelijk Kind Jezus 
i) Sint Franciscus 
  
14. 
Goedkeuring wordt gevraagd van de budgetwijziging nr. 1 van het meerjarenplan 2008-2013 van volgende 
kerkraden: 
a) O.L.V. Middelares 
b) Verenigde Protestantse Kerk in Turnhout 
  
15. 
Van budgetwijziging nr. 1 van volgende kerkraden van het boekjaar 2013 wordt gevraagd kennis te nemen 
a) O.L.V. Middelares 
b) Blijde Boodschap 
c) Verenigde Protestantse Kerk in Turnhout 
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16. 
Voor het onderhoud van asfalt 2013-2016 moet een nieuwe procedure worden opgestart. 
De lastenvoorwaarden, de kostenraming van 539 951,62 euro en de openbare aanbesteding als gunningswijze 
liggen ter goedkeuring voor aan de gemeenteraad. 
  
17. 
Op 5 november 2012 hechtte de gemeenteraad goedkeuring aan de inhoud van de erfpachtovereenkomsten, 
tussen de Stad en recreatieve vereniging L.R.V. voor het gebruik van een aantal kadastrale percelen voor het 
uitoefenen van ruitersport op het domein Frac voor een looptijd van 27 jaar. 
Op 12 november 2012 gaf de voorzitter van LRV per mail aan dat LRV Sint-Pieter geen vzw wil oprichten voor de 
ondertekening van de erfpachtovereenkomst en dat LRV nationaal noch bereid is om garant te staan noch om de 
voorgestelde erfpachtovereenkomst te ondertekenen. 
Bijgevolg besluit het college van burgemeester en schepenen in haar besluit van 27 december 2012 om op vraag 
van LRV een huurovereenkomst af te sluiten tussen de stad Turnhout en de voorzitter van de LRV als natuurlijke 
persoon, maar dan wel met een maximale looptijd van 9 jaar . 
Uit navraag bij toezichthoudende overheid blijkt dat de bepalingen zoals opgenomen in de erfpachtovereenkomst 
juridisch mogen opgenomen worden in de huurovereenkomst, zodat dezelfde voorwaarden zoals deze golden voor 
de erfpachtovereenkomst thans nu ook gelden voor de huurovereenkomst. De twee overeenkomsten zijn 
inhoudelijk hetzelfde behoudens twee verschillen: enerzijds de looptijd (9 jaar ipv 27 jaar) en anderzijds de met de 
stad Turnhout contracterende partij (een natuurlijk persoon ipv een rechtspersoon in de vorm van een vzw). 
De ondertekening van de huurovereenkomst dient afgesloten te worden met de voorzitter van LRV ten persoonlijke 
titel, omdat een feitelijke vereniging geen huurovereenkomst kan afsluiten. Gezien de kortere looptijd van de 
huurovereenkomst is de ondertekening een bevoegdheid van het college van burgemeester en schepenen. 
Op vraag van LRV werd dus een huurovereenkomst opgesteld in plaats van een erfpachtovereenkomst zoals 
goedgekeurd in de gemeenteraadsbeslissing van 5 november 2012. Aangezien het gemeenteraadsbesluit deze 
erfpachtovereenkomst goedkeurde maar nu thans vervangen wordt door een korter lopende huurovereenkomst is 
het gemeenteraadsbesluit, waarin de erfpachtovereenkomst werd goedgekeurd, verder zonder voorwerp. Bijgevolg 
dient de gemeenteraadsbeslissing te worden ingetrokken, zodat het gemeenteraadsbesluit  naar de toekomst ook 
geen verdere rechtsgevolgen zou te weeg brengen. 
  
18. 
De gemeenteraad wordt gevraagd kennis te nemen van het verslag van de onderwijsinspectie over de doorlichting 
en van het verslag over de controle van bewoonbaarheid, veiligheid en hygiëne. 

2 Punten van raadsleden 

19. a) 
Voetpaden Otterstraat 
Samenvatting 
De toegankelijkheid van de voetgangers in de Otterstraat wordt belemmerd door bomen waarvan de wortels een 
verhoging van het voetpad bewerkstelligen. Er is een verhoogd risico op ongevallen. 
Motivering 
De Otterstraat is een zeer druk bezochte straat in het centrum van Turnhout dat gemakkelijk toegankelijk moet zijn 
voor onze bewoners en in het bijzonder de zwaksten zoals kinderen en mindervaliden. Vandaag is dat een 
probleem door de verhoging van het voetpad op plaatsen waar bomen gepland zijn, veroorzaakt door de groeiende 
wortels. Het zou nuttig zijn om de situatie te onderzoeken en op korte termijn de nodige correctieve maatregelen te 
nemen om ongelukken te vermijden. 
Besluit 
De gemeenteraad besluit de schepen van wegen- en groenbeheer te mandateren om deze aangelegenheid te 
onderzoeken en de nodige correctieve maatregelen te nemen op korte termijn. 
Reccino Van Lommel (Vlaams Belang) - 28 mei 2013 
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19 b) 
Monument Franz Andelhof 
Samenvatting 
Dit jaar is het 100 jaar geleden dat de Turnhoutse toondichter Franz Andelhof overleed. Zijn standbeeld is 
spoorloos verdwenen. 
Motivering 
Franz Andelhof was een begenadigd toondichter die een belangrijke rol heeft gespeeld in de ontwikkeling en de 
verspreiding van het Vlaamse lied in het algemeen, maar ook in de muziekopvoeding en -beleving in Turnhout in 
het bijzonder. Uit erkentelijkheid daarvoor werd destijds een monument opgericht in het rozenpark van het 
stadspark. Ook een straat kreeg zijn naam. 
Sinds geruime tijd – meerdere jaren – is dat monument spoorloos verdwenen. 
Besluit 
De gemeenteraad besluit de schepen van cultuur te mandateren om deze aangelegenheid te onderzoeken, een 
initiatief te nemen  te nemen om de reden van verdwijning te achterhalen en in dit herdenkingsjaar het monument 
of een replica ervan te laten heroprichten. 

Paul Meeus (Vlaams Belang) - 29 mei 2013 

3 Vragen van raadsleden 

20 a) 
De toekomst van de Wollewei 
Op Facebook en op de Gazet van Turnhout gonst het over de mogelijke verkoop van het gebouw van de 
jeugddienst en van het jeugdhuis. Samen met vele jongeren, ouders en ex-leden van het jeugdhuis maken wij ons 
zorgen om het zwaard dat boven het hoofd van de Wollewei hangt. Daarom wil ik de huidige meerderheid dringend 
vragen om meer duidelijkheid te scheppen over de situatie! Op dit moment lijkt de meerderheid het immers niet de 
moeite te vinden om te reageren. Groen vraagt de bevoegde schepen dan ook met aandrang om volgende vragen 
te beantwoorden:  
Welke kandidaat-gebouwen staan er op de lijst om verkocht te worden? 
Op basis van welke argumenten zal men uit deze lijst een selectie maken? 
Op welke termijn is de beslissing voorzien? 
Is enige inspraak van de betrokken diensten/verenigingen voorzien over de toekomst van de eigen werking en de 
locatie van hun werking? 
Wannes Starckx (Groen) - 22 mei 2013 
  
20 b) 
Wollewei  
De Turnhoutse jongeren maken zich ongerust over de toekomst van het jeugdcentrum Wollewei. In een 
krantenartikel uit april wordt de Wollewei vernoemd in de context van een eventuele verkoop van stadsgebouwen. 
Voor Open Vld leek het vanzelfsprekend dat ook de Wollewei betrokken zou worden in een grootschalige 
denkoefening over het stedelijk patrimonium, maar dat een verkoop niet aan  de orde zou zijn. De 'sussende' 
reacties vanuit het schepencollege op de terechte vragen van de jongeren brachten echter meer vragen met zich 
mee dan er werden beantwoord. 
Schepen Anaf noemde het verkopen van de Wollewei 'voorbarig' en de burgemeester liet in Het Laatste Nieuws 
het volgende optekenen: ‘We kunnen nog niet zeggen of het gebouw verkocht wordt. Maar als dat het geval is, 
gebeurt dit alleen als er een alternatief is voor de jeugd. In de open brief staan terechte opmerkingen en 
bekommernissen. We zullen de jongeren niet zomaar op straat zetten.’ Geen van deze antwoorden geeft enige 
duidelijkheid over het voortbestaan van het jeugdcentrum op de huidige locatie. 
Daarom vragen wij formeel of het schepencollege wil bevestigen dat het jeugdcentrum Wollewei op de huidige 
locatie behouden blijft en zo nee, wanneer er een beslissing mag verwacht worden in dit dossier? Voor Open Vld is 
de jeugd immers niet 'voorbarig' in dit dossier, maar trekken ze net op het juiste moment aan de alarmbel. 
Pierre Gladiné (De Stadslijst) - 23 mei 2013 
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20 c) 
Bescherming bunkers 
Minister van Onroerend Erfgoed Bourgeois overweegt om de bunkers van de 'Antwerpen-Turnhoutstellung' in het 
kader van de herdenking van de Eerste Wereldoorlog te beschermen. 
Op het grondgebied van Turnhout liggen nog behoorlijk wat goed bewaarde bunkers van deze verdedigingslinie, 
onder andere aan het kanaal en langs de oostelijke invalswegen. 
 Recent werd echter een bunker aan de Steenweg op Mol afgebroken voor de uitbreiding van een tankstation. 
Graag had ik dan ook vernomen of het stadsbestuur intussen al gesprekken heeft gehad met de Vlaamse Overheid 
over de eventuele bescherming van de bunkers van de 'Antwerpen-Turnhoutstellung' op Turnhouts grondgebied? 
Is het stadsbestuur vragende partij voor de bescherming ervan en worden er in het kader van de herdenking van 
de Eerste Wereldoorlog de komende jaren (toeristische en culturele) initiatieven genomen waarbij deze bunkers 
centraal staan? 
Pierre Gladiné (De Stadslijst) - 23 mei 2013 
  
20 d) 
Schone kleren! 
Tijdens de vorige legislatuur schreef het Turnhoutse Stadsbestuur zich in in de Schone Kleren Campagne waarbij 
zij zich engageerde om: 
- bij aankopen van werkkledij van het gemeentepersoneel rekening te houden met arbeidsnormen bij de 

productie van werkkleding 
- bij volgende aankopen arbeidsnormen te integreren in de bestekken. Hierbij wordt een werkgroep 

samengesteld van ambtenaren van diverse departementen betrokken bij het aankoopbeleid van werkkleding. 
Door dit raadsbesluit laat Turnhout zien dat zij het belangrijk vindt dat kleding wordt geproduceerd onder sociaal 
verantwoorde omstandigheden. Spijtig genoeg gebeurt dit vaak nog niet, denken we maar aan de ramp in de 
textielfabriek in Bangladesh op 22 april jongstleden. 
In hoeverre houdt Turnhout effectief rekening met de toeleveringsketen van werkkledingbedrijven en de 
arbeidsomstandigheden in de kledingindustrie? 
Koopt zij effectief werkkleding aanbevolen door de Schone Kleren Campagne? 
Marc Boogers (Groen) - 27 mei 2013   
  
20 e) 
Vandalisme op geparkeerde wagens 
Tijdens het Turnhoutse nachtleven worden de jongste jaren geregeld wagens beschadigd, gaande van bekrassing 
en afgebroken spiegels tot ingeslagen ruiten. 
- Welke acties werden ondernomen en wat was de effectiviteit ervan? Is het college van plan om hieromtrent 

bijkomend preventief actie te ondernemen? 
- Wordt er door politie of gemeenschapswachten gesurveilleerd op openbare parkings en in de belangrijkste 

straten van het centrum? Zo ja, ook ’s avonds? 
- Hoeveel daders werden geïdentificeerd en/of op heterdaad betrapt? 
- Zijn er vaststellingen dat het steeds om dezelfde daders gaat? 
- Is er een oorzakelijk verband tussen het vandalisme als dusdanig en diefstal uit de wagens of is het een 

geïsoleerd fenomeen, wat kan wijzen op georganiseerde acties van bendes? 
Reccino Van Lommel (Vlaams Belang) - 27 mei 2013 
  
20 f) 
Fietspaden in Turnhout 
De Turnhoutenaar blijkt niet gelukkig te zijn met de kwaliteit en veiligheid van onze fietspaden. Dat werd onlangs 
bevestigd in het fietspadenrapport van het Nieuwsblad. Op veel plaatsen is er zelfs geen fietspad wat bijkomende 
onveiligheid van de zwakke weggebruiker in de hand werkt. 
- Deelt het college de bezorgdheid van de Turnhoutenaren? 
- Welke is de visie van het bestuur om structureel de veiligheid van onze fietsers te garanderen? 
- Welke concrete maatregelen kunnen alvast genomen worden in die zin? 
Reccino Van Lommel (Vlaams Belang) - 27 mei 2013 
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20 g) 
Camera's in de raadszaal? 
De voorbije zes maanden vroegen wij het college meermaals de mogelijkheden te onderzoeken om de 
gemeenteraad - als openbare zitting - op te nemen (geluid en/of beeld). Men zou de opnamen dan digitaal 
beschikbaar kunnen maken voor het publiek, lees: de burgers. Tot op heden werden we met verschillende kluitjes 
in het riet gestuurd: was het niet de financiële toestand, dan toverde men wel een technische moeilijkheid uit de 
hoed. Veel verandering moesten we niet verwachten (sic). Tot, vorige gemeenteraad, de camera haar intrede deed 
in de raadszaal. Graag hadden we dan ook vernomen in welk beleidskader dit past. Als raadsleden kregen wij 
hierover geen enkele informatie. Wij zijn van mening dat het college zulks ten allen tijde eerst moet voorleggen aan 
haar gemeenteraad, en haar beslissing ook dient te motiveren.  Zeker als we er het huishoudelijk reglement snel 
op nalezen, als er nauwelijks een fotootje via de smartphone wordt toegestaan, dan verwachten we op zijn minst 
een uitleg rond een mogelijke 'langspeelfilm'.   
Astrid Wittebolle (Groen) - 28 mei 2013 
  
20 h) 
Stand van zaken verbreding N 119 
In 2011 was er in de raad nogal wat opschudding over de plannen tot verbreding van de N 119, de verbinding van 
Turnhout met Weelde Statie. Deze weg zou als noord-zuid as passen als verbinding tussen de Kempen en de 
Noord Brabantse steden Tilburg en Breda. Dit allemaal in het kader van het bovenlokaal overleg tussen de 
provincies Noord-Brabant en Antwerpen. Volgens verdere mededelingen van de provincie Antwerpen van eind 
2011 zouden de plannen voor de verbreding van de N 119 niet meer voor uitvoering in aanmerking komen. Hoe zit 
het nu precies? Enerzijds zitten we nu me deze mededeling en anderzijds in de brochure van de Provincie 
Antwerpen ‘De Noorderkempen trendsetter in duurzame ontwikkeling, een nieuwe en gezamenlijke aanpak van de 
mobiliteit’ wordt deze weg genoemd als een van de grote assen in een robuust netwerk. Nog verder, is men in 
Nederland reeds bezig met de omleidingsweg Baarle-Hertog en de verbinding tot aan de grens met de N 119. Wij 
beseffen dat dit beslissingen zijn van een bovenlokaal niveau maar we zouden op zijn minst op de hoogte 
gehouden mogen worden. En waarvoor staat op de brochure een nieuwe en gezamenlijke aanpak van de 
mobiliteit? Graag een stand van zaken.               
Renaat Decoster (Vlaams Belang) - 28 mei 2013 
  
20 i) 
Openbare toiletten op Turnova?! 
Bij grote of kleinere stadsvernieuwingsprojecten in centrumsteden worden niet alleen grote fietsenstallingen 
voorzien maar ook openbare toiletten. Zijn deze ook voorzien in het Turnova stadsvernieuwingsproject? 
De vorige meerderheid – met Groen – was voorstander om op de as Warande - Grote Markt - Turnova drie 
openbare toiletten te voorzien, in samenspraak met de publieke en private partners. 
Tijdens de verkiezingscampagne pleitten zowel N-VA als sp.a in 'De Vragende Partij' van de VRT voor openbare 
toiletten. Ook CD&V schreef in zijn verkiezingsprogramma dat de stad moet investeren in openbare toiletten. In het 
huidige - summiere - bestuursakkoord vinden wij daar niets over terug. Quid? 
Marc Boogers (Groen) - 29 mei 2013 
  
20 j) 
Comité voor Initiatieven? 
Aangezien de informatie uit de notulen van het CBS niet automatisch wordt geagendeerd in de respectieve 
commissies, enkele vraagjes in de GR. We lezen in de notulen van 070513 onder de titel 'Evenementen': 
Kerstparade en Kerstspecial op 27 december 2013. Even verder staat vermeld: "De Kerstparade is een praalstoet 
die door het hart van de stad de feestelijke kerstsfeer bij de bewoners en de bezoekers brengt met kleurrijke 
figuranten en sprookjesachtige praalwagens. De Kerstspecial is een openlucht-muziekevenement met Vlaamse 
artiesten." Beide evenementen zijn complementair en zouden kunnen georganiseerd worden in Turnhout op 
vrijdagavond 27 december 2013 en dit door het 'nog op te richten Comité voor Initiatieven'. 
- Wie en wat is dit 'nog op te richten' Comité voor Initiatieven? Gezien de problematiek rond BTW en andere die 

zich in het recente verleden voordeed en gezien men de financiële dekking van deze Kerstparade en 
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Kerstspecial hieronder wil doen vallen, lijkt hierover op zijn minst duidelijkheid geschept te moeten worden. En 
dan zwijgen we nog over de transparantie. 

- Er wordt in de notulen in extenso verwezen naar alle logistieke extra's die door de organisatoren van zowel de 
Kerstparade en de Kerstspecial op het verlanglijstje staan. Is er reeds een berekening gemaakt van de kosten 
die dit met zich meebrengt? Als de stad bijvoorbeeld moet zorgen dat het parcours ijs- en sneeuwvrij wordt 
gehouden, dan zullen onze stadsdiensten hiervoor moeten zorgen. De huur van loodsen is er nog zo een. Wie 
betaalt wat aan wie? En wie doet al het organisatorische werk? Het nog op te richten Comité voor Initiatieven? 

- Jaren op rij hebben we als stad een Kerstmarkt met feeërieke ijspiste en pracht van een wensboom 
aangeboden, een initiatief dat door velen gesmaakt werd. Niet in het minst door onze Turnhoutse verenigingen 
die door hun aanwezigheid in de verschillende chalets een duit in het zakje van hun werking konden doen. 
Wat is hier de stand van zaken? Mogen we ons ja of neen verwachten aan een versie 2013 van deze 
Kerstmarkt (met ijspiste en wensboom)? 

Astrid Wittebolle (Groen) - 29 mei 2013 
  
20 k) 
Wat is de toekomstvisie van het college op de stedelijke Handelsschool? 
Toon Otten (T.I.M.) - 29 mei 2013 
  
20 l) 
Terrassen noordkant Grote Markt 
De uitbaters van enkele horecazaken aan de noordkant van de Grote Markt kregen de afgelopen weken 
ongewenst bezoek. Niet van inbrekers deze keer, wel van de politie. Ze kregen immers te horen dat de terrassen 
die aan de busluifel grenzen, moeten worden afgebroken, of beter gezegd er enkel mogen staan op momenten dat 
er geen busverkeer is. 's Nachts en tijdens de zomervakantie met andere woorden. Voor de meeste horeca-
uitbaters is dit een flinke streep door de rekening, een groot deel van hun terras zou voor een langere periode niet 
kunnen opgesteld worden. Het is geen geheim dat de meeste zaken de afgelopen jaren niet bepaald gefloreerd 
hebben en het dus grotendeels van de inkomsten van hun terras tijdens de zomerperiode moeten hebben. 
Schepen van Lokale Economie Versmissen overlegde reeds met de horeca-uitbaters en liet in de krant enkele 
ballonnetjes op, zo stelde hij onder andere voor om de voetgangersstrook in te perken tot de minimale 1,5 m en de 
terrassen in die richting op te schuiven. 
Graag hadden we dan ook op korte termijn de nodige opheldering over volgende vragen: 
- Zal het schepencollege de komende dagen initiatieven nemen om het probleem van de terrassen aan de 

noordkant van de markt aan te pakken? Is het wenselijk/mogelijk om de voetgangersstrook in te perken tot  
1,5 m? Is dit voorstel reeds afgetoetst met de brandweer? 

- Klopt het dat de horeca-uitbaters aan de noordkant van de markt nooit persoonlijk op de hoogte zijn gesteld 
van de specifieke voorwaarde dat de terrassen 'enkel mogen geplaatst worden als er geen busverkeer is'? Zo 
nee, wanneer werd hen dit schriftelijk meegedeeld? 

Pierre Gladiné (DE Stadslijst) - 29 mei 2013 
  
20 m) 
Opvolging Heizijde 
Na de infovergadering van 9 april 2013 hebben de bewoners geen enkele info meer ontvangen vanuit de stad. Ook 
van de beloftes die toen zijn gedaan hebben de bewoners nog niets gemerkt. Een aantal foto’s toont hoe gevaarlijk 
de situatie ter plaatse is. Graag een stand van zaken. 
Luc Debondt (T.I.M.) - 29 mei 2013 
  
20 n) 
Zitbanken in de stad 
Op diverse plaatsen zijn zitbanken geïnstalleerd. Aan de hand van enkele foto’s wil ik aantonen dat het zitcomfort 
wel wat te wensen overlaat. Wij willen de personeelsleden van de groendienst hierover zeker niet over aanspreken, 
want de inspanningen die zij leveren zijn enorm. We zijn er van overtuigd dat dit vooral te maken heeft met te 
weinig personeel en onaangepast materiaal. Wat denkt men hieraan te doen? 
Luc Debondt (T.I.M.) - 29 mei 2013 
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20 o) 
Bespreking contracten onderhoud buitenwijken 
Op 12 april heb ik aan schepen Paul Moelans een kopie van dit contract gevraagd. Op 21 mei 2013 heb ik dit 
contract ontvangen. Op mijn vraag op welke commissie dit punt kon besproken worden, heb ik tot op heden nog 
geen antwoord ontvangen. Vandaar mijn vraag om dit dan hier op de gemeenteraad maar te doen. 
Luc Debondt (T.I.M.) - 29 mei 2013 
  
20 p) 
Communicatie windmolenpark 
Natuurlijk heeft de burgemeester gelijk wanneer hij verklaart dat aan alle wettelijke verplichtingen van het openbaar 
onderzoek in deze zaak is voldaan. We hebben dan maar zelf het initiatief genomen om de bewoners van de 
Parkwijk in te lichten. Hoe gaat de communicatie verlopen naar aanleiding van het openbaar onderzoek van de 
milieuvergunning in deze zaak? Vindt de meerderheid niet dat er meer informatie mag gegeven worden dan 
wettelijk verplicht is? Hoe gaat men dergelijke dossiers in de toekomst aanpakken? 
Luc Debondt (T.I.M.) - 29 mei 2013 
  
20 q) 
Bibliotheek 
Zijn er reeds plannen in de maak om de terugkeer van de bibliotheek naar de Warande voor te bereiden of wordt 
de huidige locatie de definitieve vestigingsplaats van de bibliotheek ? 
Luc Debondt (T.I.M.) - 29 mei 2013 
  
20 r) 
Organisatie inschrijvingen Kinderopvang/Wollebos. 
- Wat is er misgelopen? 
- Hoe gaat men om met dubbele inschrijvingen voor Kinderopvang en Wollebos? 
- Gaat men voor de volgende inschrijvingen een beter systeem voorzien? 
Luc Debondt (T.I.M.) - 29 mei 2013 
  
20 s) 
Viering 75-jarig bestaan Kazerne Majoor Blairon. 
Met de brief van 14 januari 2013 van de Turnhoutse Vriendenkring voor legermateriaal vroeg men om in 
samenwerking met de stad dit feit feestelijk te herdenken? Tot op heden kwam er nog steeds geen antwoord toe 
op deze vraag. 
Kan ik de Vriendenkring adviseren nu reeds een brief te schrijven voor de viering van het 76-jarig bestaan van de 
Kazerne? 
Ook op een eerdere vraag om mee op zoek te gaan naar een ruimte voor het opslaan van het archief van deze 
vereniging is nog steeds geen antwoord gekomen. 
Luc Debondt (T.I.M.) - 29 mei 2013 
  
20 t)        
Huisvesting bibliotheek 
Tijdens de installatievergadering van het Beheersorgaan van de Stedelijke Bibliotheek werd door de voorzitter – 
een niet-politicus - de problematiek geschetst aangaande de huisvesting van de bibliotheek en enkele andere 
initiatieven/diensten als Strip Turnhout. Er dringen zich op basis daarvan een aantal vragen op waarover vanuit het 
beleid een antwoord mag verwacht worden. 
- Binnen welk tijdsperspectief wordt de definitieve verhuis naar De Warande voorzien? 
- Welke verbouwingen en investeringen zijn in die context nog nodig? 
- Hoe ziet het kostenplaatje van deze operatie er uit? Wat wordt er daarvoor voorzien in de begroting? 
- Verhuizen Strip Turnhout en het Archief mee naar de Warande, zoals al vaker gesteld werd? Zo ja, welke zijn 

hiervoor de voorziene kosten en investeringen? 
Paul Meeus-Vlaams Belang-29 mei 2013 
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20 u) 
Onderwijsbeleid 
In het vorige bestuursakkoord ‘Turnhout centrumstad op mensenmaat CD&V – sp.a Stad Turnhout 2007 tot en met 
2012’ stond: ‘Het lokaal bestuur voert een eigen onderwijsbeleid als net- en niveau-overschrijdende coördinator en 
stimulator. Ze vervult een belangrijke brugfunctie niet alleen tussen de onderwijspartners, maar ook tussen 
onderwijs en de andere beleidsdomeinen (economie, sociale zaken, cultuur, sport, preventie, veiligheid, milieu …).’ 
In het jongste verkiezingsprogramma van N-VA kwamen al deze elementen haast simultaan eveneens aan bod. 
Ook al is er momenteel nog geen beleidsplan Onderwijs, toch ligt het logischerwijze voor de hand dat de drie 
coalitiepartners hierin niet van standpunt veranderd zullen zijn tegen de tijd dat er mogelijk ooit een beleidsplan ter 
zake het licht zal zien. 
1. Zullen deze uitgangspunten overeind blijven in de beleidskeuzes inzake onderwijs van de nieuwe 

meerderheid? 
2. Op welke wijze zal het onderwijsbeleid als net- en niveau-overschrijdende coördinator en stimulator 

herkenbaar zijn? Op welke wijze participeren de scholen hieraan? 
3.         
a) De brug tussen economie en onderwijs lijkt in Vlaanderen een evidentie. Het ligt als een rode draad doorheen 

alle onderwijsprogramma’s en beleidskeuzes ter zake van de diverse bestuursniveaus. Hoe zal dat deze 
legislatuur geconcretiseerd worden in Turnhout? 

b) In welke mate is er overleg met het bedrijfsleven en de scholen in het kader van stages, scholing en het 
nemen van een start op de arbeidsmarkt? 

c) In welke mate zijn de scholen hierin vragende partij en hoe kunnen zij desgevallend aangemoedigd worden 
om deze problematiek ter harte te nemen in het belang van hun leerlingen/studenten? 

d) Welke ‘know-how’ heeft het stadsbestuur in huis om deze onderwijsaangelegenheid ten gronde en met kans 
op succes te sturen? 

e) Welke concrete acties ter zake worden reeds voorzien in functie van het volgende schooljaar? 
Paul Meeus (Vlaams Belang) - 29 mei 2013 
 
20 v)       
Eerherstel Turnhoutse hert 
Ik herneem hieronder de strekking van een vraag van 6 februari 2012. Met een nieuwe bestuursploeg die zegt 
verandering te willen - of tenminste een deel van die ploeg -, is er misschien meer mogelijk dan - zoals toen - het 
krijgen van een omfloerst en nietszeggend antwoord. 
Dank zij de initiatieven van ‘Turnhout 2012’ werd het door de vorige meerderheid verbannen Turnhoutse hert terug 
centraal gesteld. Veel burgers zijn hier zeer tevreden over. Het hert is en blijft immers hét symbool bij uitstek van 
onze stad. De band tussen Turnhout en het hert is onverbreekbaar gebleken. 
Wil het nieuwe stadsbestuur ook van zijn kant het hert in eer herstellen door het net als vroeger terug zichtbaar te 
maken in de huisstijl, de symboliek en de uitstraling van onze stad? 
Paul Meeus (Vlaams Belang) - 29 mei 2013 
  
20 w) 
Verkeerslichten Visbeekstraat / Stwg. op Gierle 
Hoever staat het nu met de planning om verkeerslichten aan de Visbeekstraat / Stwg. op Gierle te plaatsen. Kan 
hier nogmaals bij de wegbeheerder aangedrongen worden? Dit project zou spoedig gerealiseerd moeten worden. 
Op drukke momenten - op de Stwg. op Gierle betreft die periode bijna de hele dag - kunnen de buurtbewoners van 
de ‘kaartenwijk’ met de wagen moeilijk weg; er zijn steeds lange wachttijden om te kunnen invoegen bij het verkeer 
van de Stwg. op Gierle. 
Het verkeer op de Stwg. op Gierle wordt alsmaar drukker en onveiliger, ook voor de zwakke weggebruikers. Het 
oversteken van de weg door fietser en voetganger is ook niet evident. Veel fietsers die vanuit Vosselaar naar 
Turnhout komen, waaronder veel scholieren,zouden erg gebaad zijn met de verkeerslichten 
In de rand van deze vraag zou ik aan de burgemeester willen vragen of het vooropgestelde signaal naar de hogere 
overheid voor een totaaloplossing voor het verkeersinfarct op de Stwg. op Gierle al gegeven werd? 
Eric Vos (T.I.M.) - 29 mei 2013 
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20 x) 
Oproep ‘Federaal Impulsfonds voor het Migrantenbeleid’ 
Turnhout doet heel wat inspanningen i.v.m. integratie en onderwijsondersteuning. 
De cijfers rond de bevolkingssamenstelling duiden ook op een sterkere multiculturele samenleving dan een tiental 
jaar geleden. Het nemen van initiatieven is dan ook voor de hand liggend. 
Het verwonderde me wel dat in de projectoproep die recent gelanceerd werd, Turnhout niet opgenomen is als 
prioritaire actiezone. Het volgende stond te lezen: ‘De nieuwe projectoproep 2013 van het Federaal Impulsfonds 
voor het Migrantenbeleid is op 3 mei in het Belgisch Staatsblad verschenen. Binnen de actiedomeinen bepaald 
door het Federaal Impulsfondscomité heeft Vlaanderen eigen specifieke Vlaamse prioriteiten naar voor geschoven: 
het verbeteren van de onderwijspositie, bevorderen van de toegang tot onderwijs en taalstimulering; het verbeteren 
van de opleidingskansen en arbeidsmarktpositie, bevorderen van de toegang tot en de slaagkansen op de 
arbeidsmarkt en in het ondernemerschap; en het bevorderen van het samenleven in diversiteit. 
Enkel gemeenten, OCMW ’s en organisaties in de prioritaire actiezones kunnen een projectaanvraag indienen. In 
Vlaanderen komen hiervoor 29 gemeenten in aanmerking. 
Het betreft projecten die een van volgende acties op touw zetten: 
- het stimuleren van onderwijs (meer bepaald op vlak van studieniveau, studie- en beroepskeuzemogelijkheden, 

bestrijding van het schoolverzuim) 
- verbeteren van de opleidingskansen en de arbeidsmarktpositie, bevorderen van de toegang tot en de 

slaagkansen op de arbeidsmarkt en in het ondernemerschap 
- taalonderricht (Nederlands/Frans) 
- sociale promotie (bijscholing en alfabetisering) 
- socio-culturele en sportieve activiteiten 
- aangepaste psychologische, sociale en medische begeleiding voor migranten 
- opleiding en bijscholing van professionals werkzaam met een multicultureel publiek 
- coördinatie van lokale partnerschappen ter bevordering van de sociale samenhang 
- vertalingen en sociale tolken’ 
We adviseren om de Turnhoutse gegevens meer uitdrukkelijk op tafel te leggen bij de hogere overheden, zodat 
ook Turnhout niet vergeten wordt bij het lanceren van oproepen waar deze stad dankbaar gebruik van kan maken. 
Projecten als tolkendienst,  taal in het park, buurtsport ... zouden hiermee mogelijk kunnen gefinancierd worden. 
Was het college op de hoogte van de op til zijnde oproep en kent men redenen waarom Turnhout niet van deze 
impuls kan genieten? 
Eric Vos (T.I.M.) - 29 mei 2013 
  
20 y) 
Parkeertarieven en -systemen 
Is de schepen van mobiliteit van plan om een initiatief te nemen om 
parkeersystemen, parkeertarieven en de wijze van controle hierop aan te passen? 
Het bewonersparkeren is erg belangrijk voor ons. Maar wij suggereren om voor alle bewoners van Turnhout, ook 
diegenen die buiten de parkeerzones wonen een systeem uit te werken om makkelijker in de bewonerszones 
binnen het centrum te kunnen parkeren, bv met een soort bezoekerskaart. 
Tegelijk zijn we niet blind voor de vele andere bezoekers die Turnhout dagelijks aandoen, om te winkelen, te 
werken of regelmatig op bezoek komen bij vrienden of bv mantelzorg bieden aan familie. Voor ons moet er een 
parkeerbeleid gevoerd worden dat in overleg met handelaars, vakorganisaties en bewoners tot stand komt en beter 
afgestemd wordt op concrete noden. 
Zo kan ondermeer door een parkeerbemiddelaar vraag en aanbod (ook het privéaanbod) beter op elkaar 
afgestemd worden: bv. parkeerplaatsen of garageboxen van mensen die overdag uit werken zijn, kunnen benut 
worden door langparkeerders die in onze stad komen werken. 
Tenslotte zijn we voorstander om de parkeercontrole terug in het beheer van de stad te nemen. In dit scenario 
moet er voor ons ten gronde onderzocht worden of dit, al is het ten dele, kan met sociale tewerkstelling. 
We wijzen erop dat het lopende contract binnenkort afloopt en er tijdig beslissingen genomen moeten worden in dit 
dossier. 
Wij zijn graag bereid om onze ideeën in het debat in te brengen. Maar gaat dat debat gevoerd worden? 
Eric Vos (T.I.M.) - 29 mei 2013 
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20 z) 
Zwembad 
We vernemen dat er een communicatie was met de directies van scholen. 
Graag weten we wat er precies meegedeeld werd. 
Eric Vos (T.I.M.) - 29 mei 2013 
  
20 aa) 
Hernieuwbare energie 
Werkt de stad momenteel aan een stedelijk windplan?  
Is de stad bereid om na te denken over een coöperatie voor hernieuwbare energie? 
Tine De Wilde (Groen) - 29 mei 2013 
   
20 ab) 
Lijst verkoop stadspatrimonium 
In het kader van besparingen overweegt het college om delen van het stadspatrimonium te verkopen. Hiertoe zou 
een lijst zijn opgesteld met mogelijk te verkopen gebouwen. Wanneer krijgen we deze lijst te zien? Volgens welke 
principes gaat het college hierin beslissingen nemen?  
Toon Otten (T.I.M.) - 29 mei 2013 

4 Besloten zitting 

1.         
Kennisname van het resultaat van de selectieprocedure van financieel beheerder      


